
خبر و مصاحبه

استقبال سرمربی  از برنامه فشرده
گاریدو درباره بازی های فشـــرده تیمش که قرار اســـت 
هـــر چهـــار روز یک بار بـــه میدان برود گفـــت: به نظر 
مـــن این یـــک اتفاق مثبت بـــرای ما خواهـــد بود چرا 
کـــه می توانیـــم بـــه بازیکنان بیشـــتری فرصـــت بازی 
بدهیـــم. وقتـــی که برنامـــه بازی هـــا ســـه روز یک بار 
باشـــد، این یک ضـــرورت اســـت کـــه از کل بازیکنان 
اســـتفاده کنید و به بعضی از آنها فرصـــت بازی دهید 
چـــرا کـــه ما یک اســـکواد بـــزرگ داریـــم و بایـــد از آن 
اســـتفاده کنیـــم. مـــا در پیش فصل به ســـختی روی 
بحـــث بدنســـازی کار کردیم تـــا در این مقطـــع زمانی 
کـــه هر ســـه، چهـــار روز یک بـــار بـــازی داریـــم آماده 
باشـــیم. بنابراین ایـــن تقویم برای مـــا مثبت خواهد 
بود و بازیکنان باید انگیزه مناســـب داشـــته باشـــند و 
کســـی که در زمین اســـت نهایت تلاشش را بکند چرا 

کـــه ما همیـــن را از بازیکنـــان می خواهیم.

جریمه صدمیلیونی عیسی
را  پرســـپولیس  نـــوک  مهاجـــم  انضباطـــی   کمیتـــه 
صـــد میلیون تومـــان جریمه کـــرد. در حکـــم مربوط 
به ایـــن بازیکن آمـــده آل کثیر بعد از بازی بـــا فولاد در 
بخشـــی از مصاحبـــه خـــود اظهارت غیرفنـــی و خارج 
از حوزه مســـئولیت مطابـــق با دســـتورالعمل ابلاغی 
بـــه باشـــگاه ها انجـــام داده اســـت. البتـــه آل کثیـــر و 
باشـــگاه پرســـپولیس یک هفتـــه وقت دارنـــد به این 

رأی اعتـــراض کنند.

شهرقدس میزبان پاختاکور
کنفدراســـیون فوتبال آســـیا ورزشـــگاه شـــهرقدس را 
به عنـــوان میزبان دیـــدار پرســـپولیس – پاختاکور در 
لیگ نخبگان آســـیا معرفی کرد. این بـــازی نهم مهر از 

هفته دوم لیـــگ نخبگان برگزار خواهد شـــد. 
طبـــق گفتـــه داود رفعتی تمام بازی های پرســـپولیس 
در لیـــگ برتـــر و لیـــگ نخبـــگان که ســـرخ ها میزبان 
هســـتند حداقل تا پایان آذرماه در ورزشـــگاه شهدای 

شـــهرقدس برگزار می شود.

اولین تمرین مهری با پرسپولیس
سرخپوشـــان ایـــران، پـــس از یـــک روز اســـتراحت، 
تمریـــن دیـــروز خـــود را از ســـاعت ۱۰ صبـــح به مدت 
۷۰ دقیقـــه انجـــام دادنـــد. بازیکنـــان ابتدا به ســـالن 
بدنســـازی رفتند و به مدت ۲۰ دقیقه بـــه کار با وزنه و 

وســـایل و تمرینـــات کششـــی پرداختند. 
اعضـــای تیـــم در ادامه بـــه زمیـــن چمن رفتنـــد و در 
ایـــن بخش به رانـــدو، حفظ توپ و فوتبـــال هدفمند 

پرداختند. 
اتفـــاق خاص این تمرین به نخســـتین حضور ســـعید 
مهـــری مربوط می شـــد که بـــه تازگـــی قـــرارداد خود 
را منعقـــد کـــرد و دیـــروز مورد اســـتقبال اعضـــای تیم 
قـــرار گرفـــت و کار خود را بـــا تیم اســـتارت زد. گاریدو 
بـــرای این تمریـــن، ۶ بازیکـــن را در اختیار نداشـــت. 
ملی پوشـــان و مرتضـــی پورعلی گنجـــی هـــم فعـــلاً 
برنامه هـــای اختصاصـــی خود را زیر نظر کادر پزشـــکی 

می کنند. دنبـــال 

پورعلی گنجی دویدن را شروع کرد
مرتضی پورعلی گنجی بازیکن ملی پوش پرســـپولیس 
کـــه چنـــدی قبـــل بـــه دلیـــل مصدومیـــت در یکی از 
تمرینات پرســـپولیس شـــرایط بازی کردن را از دست 
داده خوشـــبختانه مصدومیتش برطرف شـــده است 
امـــا این مســـأله بـــه آن معنا نیســـت که شـــرایط این 
بازیکن برای بازی با الاهلی مهیا شـــده است. آخرین 
خبـــر از مدافـــع پرســـپولیس اینکـــه پورعلی گنجـــی 
دویدنش را شـــروع کرده  و شـــرایطش بهتر شده  اما 
با این وجود هنـــوز در تمرینات گروهی شـــرکت نمی 
کنـــد و احتمال بازی کردن و مهیا شـــدن شـــرایطش 
برای بازی آینده پرســـپولیس در لیگ نخبگان ضعیف  

به نظر می رســـد.

داداش زاده: با به کار بردن کلمه 
یاغی مخالفم

بهـــزاد داداش زاده بازیکـــن اســـبق پرســـپولیس در 
خصوص بـــه کار بـــردن واژه یاغی بـــرای بازیکنانی که 
بیـــن دو تیـــم ســـرخابی جابه جـــا شـــدند، می گوید: 
مـــن با بـــه کار بردن واژه یاغـــی در مـــورد بازیکنانی که 
از پرســـپولیس به اســـتقلال و بالعکس از استقلال به 
پرســـپولیس رفتند اصلاً موافق نیســـتم چـــون به هر 
حال معتقـــدم بازیکـــن در مقطعی  ممکن اســـت در 
وضعیتـــی قـــرار بگیرد که  شـــرایط او را به ســـمت تیم 
مقابل ســـوق دهد. حالا ممکن اســـت این مســـأله به 
دلیـــل موارد مالی باشـــد یـــا بازیکن در شـــرایطی قرار 
بگیـــرد کـــه ترجیـــح می دهد تیمـــش را تغییـــر دهد. 
به همیـــن دلیل نبایـــد چنین انتقالـــی را خیلی بزرگ 
کنیـــم و بازیکنـــی که بیـــن دو تیم ســـرخابی جابه جا 
می شـــود را یاغی بدانیم. بازیکن اســـبق پرســـپولیس 
در خصـــوص جـــذب ســـعید مهـــری هـــم گفـــت: به 
هیـــچ وجه نباید گفت ایـــن بازیکن یاغی اســـت، او از 
اســـتقلال به تیمی در قبرس رفتـــه و از آن تیم هم به 
پرســـپولیس آمده اســـت. البته که مـــن خیلی موافق 
حضورش نبـــودم و معتقدم اســـدبیگی بـــه حضور در 
تیم پرســـپولیس و شـــکل بازی و شـــرایط هـــواداران 
و تعامـــل با آنهـــا عـــادت کـــرده بـــود. داداش زاده در 
خصـــوص خرید مهاجـــم جدید خارجی پرســـپولیس 
نیز گفت: پرسپولیس به یک سانترفوروارد بلندقامت 
نیاز داشـــت و حتمـــاً به خریـــد یک مهاجم نیـــاز بود 
امـــا ما شـــناختی از بازیکـــن جدید نداریـــم به همین 
دلیـــل نمی توانیـــم در خصـــوص او قضـــاوت کنیم اما 
امیـــدوارم به لحـــاظ فنی بتوانـــد نیاز تیـــم را در خط 

حمله خصوصـــاً گلزنی برطـــرف کند. 
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سعید راد یک پرسپولیسی شش آتشه بود

وطنخواه: اصلاً به بیرانوند حق نمی دهم

دوست داشتم بازیکنان جدید زودتر اضافه شوند

گاریدو: اسدبیگی شانسی برای بازی نداشت
سرمربی اســـپانیایی پرسپولیس در 
مصاحبه با رســـانه رسمی باشگاهش 
دربـــاره پایان نقـــل و انتقـــالات این 
تیـــم گفت: »در نهایت یک اســـکواد 
خیلی خـــوب داریم . اگـــر بخواهم از 
مهاجمـــان شـــروع کنـــم، بازیکنان 
خوبـــی در ایـــن خـــط مثـــل علیپور 
 و آل کثیـــر و اخیـــراً ژوائـــو داریـــم. 
مهاجمـــان خیلـــی خوبی هســـتند 
کـــه امـــکان گزینه هـــای مختلف در 
حملـــه را به تیـــم می دهنـــد چرا که 
بازی هـــای پرتعـــدادی در لیگ هـــای 
مختلف داریـــم. اورونوف، صادقی و 
فرشـــاد وینگرهای خوبی هستند که 
داریم و الان هم خوشحالیم چرا که 
امید عالیشاه از مصدومیت برگشته 
و خیلی مهم است. همچنین وحید 
امیری و ســـلمانی را داریم که از یک 
مصدومیـــت طولانی مدت برگشـــته 
است. اکنون ســـعید مهری و سرلک 
که هافبک خوبی اســـت، مســـعود و 
سروش را داریم. متأســـفانه سینا از 
جمع ما خارج شـــد چرا کـــه در این 

بخش رقابت بسیار بالایی داشتیم. 
من برای ســـینا احترام قائلم. او یک 
بازیکن خوب، حرفه ای و یک انسان 
خوب اســـت اما مـــن بـــا او صحبت 
کـــردم و گفتـــم کـــه شـــانس زیادی 
برای بازی نخواهی داشـــت و شـــاید 
برایت بهتر باشـــد که در تیم دیگری 
باشـــی تا بازی کنـــی. بهترین آرزوها 
را برایش دارم چرا که نشـــان داد یک 

شـــخصیت حرفه ای دارد .«
گاریـــدو ادامـــه داد: »در ایـــن خـــط 
خوبـــی  خیلـــی  آلترناتیوهـــای  مـــا 
داریـــم مثـــل خدابنده لو و ســـمیر. 
فرامـــوش  را  کســـی  نمی خواهـــم 
کنم امـــا بازیکنـــان باکیفیتی در این 
بخش داریـــم. برای مـــا خیلی مهم 
بـــود کـــه میـــلاد در پســـت مدافـــع 
چـــپ اضافه شـــود و بازیکـــن خوبی 
بـــرای ماســـت. در دفـــاع مرکزی ما 
گئورگـــی، کنعانـــی، فرجـــی، مرتضی 
و صحرایـــی را داریـــم و وضعیت مان 
در ایـــن پســـت خـــوب اســـت و در 
پســـت مدافـــع راســـت هـــم ایوب و 

یعقـــوب را داریـــم کـــه رونـــد خوبی 
دارنـــد. الکســـی، اســـدی و رفیعی را 
هـــم درون دروازه داریم و از نگاه من 
ترکیـــب خیلـــی خوبـــی از بازیکنان 
را در اختیـــار داریـــم. باشـــگاه در دو 
مـــاه گذشـــته روی جـــذب بازیکنان 
جدیـــد کار می کـــرد. البتـــه کـــه من 
دوســـت داشـــتم بازیکنـــان جدیـــد 
زودتر اضافه شـــوند و کارم با داشتن 
همـــه بازیکنـــان در روز اول راحت تر 
اســـت، امـــا ایـــن را درک می کنم که 
فوتبال حرفه ای همین اســـت و این 
شـــرایط طبیعـــی اســـت. بایـــد درک 
کنیم کـــه بعضـــی اوقات انتقـــال در 
لحظـــات پایانـــی انجام می شـــود اما 
مهم تـــر این اســـت کـــه آنها بـــه تیم 
اضافـــه شـــوند. بنابرایـــن همان طور 
کـــه پیـــش از ایـــن گفتـــم مـــا در راه 
درســـتی هســـتیم. بازیکنانـــی که به 
تازگی اضافه می شـــوند مثل ســـعید 
و لوکاس برایشـــان آســـان تر خواهد 
بـــود که بـــا تیـــم هماهنگ شـــوند و 
اینکـــه گزینه های جایگزیـــن خیلی 

خوبـــی هـــم داریم.«
گاریـــدو گفت: »حالا یـــک پیام مهم 
برای بازیکنان داریم و آن این اســـت 
کـــه رقابت بالایی در تیـــم برای بازی 
کـــردن وجـــود خواهد داشـــت. آنها 
بایـــد نهایـــت توانشـــان را بگذارنـــد 
تـــا در ترکیـــب اصلـــی قـــرار بگیرند 
چـــرا کـــه مهره هـــای خـــوب زیـــادی 
داریـــم . پس ما نیـــاز به انگیـــزه بالا 
از طـــرف بازیکنـــان داریـــم چـــرا که 

بعضـــی اوقـــات شـــما در ترکیب قرار 
می گیریـــد و بعضی اوقـــات نه، پس 
باید همیشـــه آماده باشـــید تا زمانی 
کـــه بـــازی کردید صـــد درصـــد توان 
را بگذاریـــد. چـــرا کـــه در نهایـــت ما 
بازی هـــای زیـــادی در پیـــش داریـــم 
و بایـــد برای کســـب جام هـــا تلاش 
کنیـــم. بایـــد آماده باشـــیم کـــه هر 
بازی را ببریم و مشـــتاق باشیم برای 

جام ها .« کســـب 

نقل و انتقالات تابســـتانی پرسپولیس 
با جذب ســـعید مهری به پایان رســـید 
و جدا از اینکه مشخص نیست تکلیف 
اســـدبیگی با باشـــگاه چه خواهد شـــد 
حداقـــل اطمینـــان داریـــم خبـــری از 
خریـــد دیگـــری نخواهد بـــود. مدیران 
پرسپولیس در سه ماه گذشته بشدت 
تحت فشـــار بودنـــد اما به هـــر حال ۱۰ 
بازیکن جدیـــد جذب کردنـــد که دو تا 
از آنهـــا زیر ۲3ســـال و گمنـــام اما بقیه 

شـــناخته شده و شـــاخص بودند.
ســـابق  بازیکـــن  دو  جمـــع  ایـــن  از   
پرســـپولیس و ســـه خارجـــی جـــذب 
شـــدند و یـــک ملی پوش هـــم پیراهن 
ســـرخ را بـــه تـــن کـــرد امـــا همچنـــان 
بســـیاری از هواداران معتقدند باشگاه 
بـــرای بســـتن تیمـــی در حـــد قهرمانی 
لیـــگ برتر و حضـــور در لیـــگ نخبگان 
عمـــل  قدرتمنـــد  کافـــی  انـــدازه  بـــه 
نکـــرده اســـت. در لیســـت ورودی های 
پرســـپولیس الکســـیس گندوز، ایوب 
العملـــود، فرشـــاد احمـــدزاده، علـــی 
عرفـــان  محمـــدی،  میـــلاد  علیپـــور، 
ملاپـــور، عرفـــان شـــیروانی، یعقـــوب 
براجعـــه، لـــوکاس ژوائو، ســـعید مهری 
حضـــور دارند ضمـــن اینکه نســـبت به 
نیم فصـــل دوم فصـــل قبـــل بازیکنانی 
مثل میلاد ســـرلک، یاســـین ســـلمانی 
و مرتضـــی پورعلی گنجـــی هم بـــه تیم 
اضافـــه شـــده اند تـــا پکیـــج ورودی ها 
مقابـــل  نقطـــه  در  شـــود.  تکمیل تـــر 
علیرضـــا بیرانونـــد، عرفـــان نجـــاری، 
عبدالکریـــم حســـن، علـــی نعمتـــی، 
ل  نیـــا ا د  ، نی ســـلیما لفضـــل  ا بو ا

 ، هنانـــوف ت  وحـــد  ، ســـماعیلی فر ا
محمدمهدی احمدی، میلاد ســـورگی، 
امیـــد فهمی، مهـــدی ترابـــی و مهدی 
عبـــدی ۱۲ بازیکنی بودند کـــه از جمع 
خ ها جـــدا شـــدند. در واقـــع ۱۲  ســـر
بازیکن از پرســـپولیس جدا شـــده و ۱۲ 
بازیکـــن به این تیـــم اضافه شـــده اند.
کافی اســـت این نفـــرات را در قالب دو 
تیم روبـــه روی هم قـــرار داد و برخلاف 
آنچـــه بیشـــتر هـــواداران پرســـپولیس 
بخصـــوص در فضـــای مجـــازی پخـــش 
می کنند، در مقایســـه بین نفرات جدا 
شـــده و جذب شـــده به نظر نمی رســـد 
اســـکواد تیـــم ضعیف تر شـــده باشـــد 
و بلکـــه در برخـــی پســـت ها بهتـــر و 
قوی تر هم شـــده اســـت. درون دروازه 
گنـــدوز ظاهراً چیزی کمتـــر از بیرانوند 
نـــدارد و شـــاید تنهـــا در بـــازی بـــا پا و 
بازیســـازی از عقب زمین نســـبت به او 
ضعیف تر باشـــد، در دفـــاع چپ میلاد 
محمـــدی مثـــل عبدالکریـــم بازیکنی 
اســـتاندارد اســـت و در جناح مقابل با 
توجـــه به ســـه نمایشـــی کـــه از مدافع 
مراکشـــی دیدیـــم بـــه نظـــر نمی رســـد 
ســـطح  از  پایین تـــر  العملـــود  ایـــوب 
دانیـــال اســـماعیلی فر باشـــد. در مرکز 
خـــط دفـــاع پورعلی گنجـــی ملی پوش 
جایگزین علی نعمتی شـــده که سطح 

بالاتـــری دارد. 
در خـــط میانی اگـــر وحـــدت هنانوف 
را هافبـــک دفاعی تصور کنیـــم، اضافه 
شـــدن میلاد ســـرلک و ســـعید مهری 
رأی بـــه برتری کیفی لیســـت ورودی ها 
می دهـــد ضمـــن اینکـــه اضافه شـــدن 
یاسین ســـلمانی در مقایسه با جدایی 
نفراتـــی مثـــل ســـورگی و فهمـــی قابل 
بحـــث نیســـت. در خـــط حملـــه علی 
علیپور و لـــوکاس ژوائو بـــه خط حمله 

اضافـــه  گاریـــدو  تیـــم 
درحالی کـــه  شـــده اند 
ی  مهـــد تیـــم  یـــن  ا

عبدی را در آن پســـت 
و  ه  د ا د ســـت  د ز  ا

بـــاز هـــم برتـــری با 
 . ســـت ی ها د و ر و
شـــاید تنهـــا نقطه 
ت  ا نفـــر ی  تـــر بر
خروجـــی جایـــی 
باشـــد که مهدی 
ی  ز بـــا بـــی  ا تر

. می کـــرد
 در پســـت وینگر 

بـــی  ترا راســـت 
رفتـــه و فرشـــاد 
ه  د ا ز حمـــد ا
جـــذدب شـــده 

که البتـــه بازیکن 
کوچکی نیســـت اما 

در مقایســـه کیفیت یا میزان اثرگذاری 
قـــرار  پایین تـــری  ترابـــی در جایـــگاه 
می گیرد. بـــا در نظر گرفتـــن نکات بالا 
به نظر می رســـد هـــواداران و منتقدان 
ســـختگیری که بلافاصله بعـــد از پایان 
نقـــل و انتقـــالات تابســـتانی شمشـــیر 
را بـــرای درویـــش و مدیـــران باشـــگاه 
پرســـپولیس از رو بســـته اند قضاوتـــی 
عجولانـــه و بـــدون مقایســـه ورودی ها 
و خروجی هـــا داشـــته اند هـــر چنـــد با 
توجه به اینکه تردیدهـــا درباره کیفیت 
لوکاس ژوائو بالاســـت درباره این خرید 
و برتری اش مثلاً نســـبت بـــه مهاجمی 
مثـــل مهـــدی عبـــدی نمی تـــوان نظر 
قاطعـــی داد اما به صورت کلـــی به نظر 
می رســـد اســـکواد پرســـپولیس قوی تر 
شـــده باشـــد که البته لزوماً برای تکرار 

موفقیـــت کافی نیســـت. 

محمـــود خوردبیـــن با ابـــراز گلایه از 
مهیـــا نشـــدن ورزشـــگاه آزادی برای 
دیدار پرســـپولیس مقابل حریفان 
لیـــگ نخبـــگان  آســـیایی اش در 
گفـــت: واقعـــاً ایـــن بـــرای فوتبال 
مـــا خیلی بد اســـت کـــه نتوانیم 
از همه پتانســـیل خودمان برای 
برگـــزاری بازی هـــای تیـــم ملی و 

نماینده هـــای خودمـــان در لیـــگ نخبگان 
اســـتفاده کـــرده و در ورزشـــگاه آزادی بازی 
کنیم و از ورزشـــگاه هایی اســـتفاده کنیم که 
بـــازی در آنها بـــه وجهه ما ضربـــه خواهد زد 
و ممکـــن اســـت خطراتـــی را هم بـــه همراه 
داشته باشـــد. سرپرست سابق پرسپولیس 
در ادامه افزود: تیم های قوی قرار اســـت به 
ایران بیایند. تیم هایی کـــه بازیکنان خیلی 
خوبی هم بـــه خدمت گرفته اند و بشـــدت 
خودشـــان را تقویـــت کرده اند امـــا به نظرم 
تیـــم پرســـپولیس هم خیلی خـــوب تقویت 
شـــده و هـــر بازیکنی که جدا شـــده بازیکنی 

بســـیار خـــوب جایگزین شـــده اســـت. به 
همیـــن دلیـــل مـــن شـــخصاً فکـــر می کنم 
پرســـپولیس در نقل و انتقالات موفق بوده 
و به لیســـت بازیکنان که نـــگاه کنید در هر 
پســـت دو ســـه بازیکن خیلی خـــوب وجود 
دارد. بـــه همین خاطـــر می گویم ســـه بازی 
دیگـــر که بگذرد بـــه دلیل بازیکنـــان جدید 
خوبی کـــه گرفته ایم هواداران مـــا بازیکنان 
جـــدا شـــده را کامـــلاً فرامـــوش می کننـــد. 
خوردبین در خصوص جذب ســـعید مهری 
و انتقاداتـــی کـــه نســـبت بـــه جـــذب ایـــن 
بازیکن و جایگزینی اش با اســـدبیگی شـــده 

تأکیـــد کـــرد: مهـــری بازیکن خوبی اســـت 
و اطمینـــان داشـــته باشـــید مهـــری و بقیه 
بازیکنـــان با بـــازی کـــردن در پرســـپولیس 
عیـــار واقعی شـــان را نشـــان خواهنـــد داد. 
من شـــخصاً فکر می کنم مهـــری و بازیکنان 
دیگـــر دقیقاً براســـاس نیاز تیم و خواســـته 
پیشکســـوت  شـــده اند.  جـــذب  گاریـــدو 
پرســـپولیس در پایـــان در خصـــوص جذب 
مهاجـــم آفریقایی پرســـپولیس نیـــز گفت: 
مهاجـــم جدید جذب شـــده رزومـــه خوبی 
دارد. بازیکنـــی کـــه در ۶۰ بـــازی 3۰ گل زده 
اســـت. به همیـــن دلیل حتماً ایـــن بازیکن 

می توانـــد به تیـــم ما خیلی کمـــک کند و در 
کنار ســـایر بازیکنـــان در گلزنـــی مفید واقع 
شـــود. خوردبین در رابطه با بازی حســـاس 
تیم پرســـپولیس در اولین دیدارش در لیگ 
نخبـــگان مقابل تیـــم الاهلی عربســـتان در 
این کشـــور نیز گفـــت: تیم های عربســـتانی 
تیم هـــای خوبـــی هســـتند امـــا بازیکنـــان 
پرســـپولیس هـــم خیلـــی خوب هســـتند و 
به نظـــرم ما هم تیـــم خیلی قـــوی ای داریم 
به همیـــن دلیل به شـــما قـــول می دهم به 
الاهلی نمی بازیم و از ایـــن بازی با نتیجه ای 

آبرومندانـــه خارج خواهیم شـــد.

ناصر قراگزلو 
خبر نگار

پرسپولیس در نقل وانتقالات موفق بود

خوردبین: به الاهلی نمی بازیم

در لیگ نخبگان 
دنبال صعود هستیم

لیـــگ قهرمانان در همـــه جا بزرگتریـــن رقابت 

اســـت و اینجا لیگ قهرمانان آســـیا در دو، ســـه 

سال گذشـــته به ســـطح بســـیار بالایی رسیده؛ 

قطعـــاً تیم هـــای عربســـتانی بـــا قـــدرت مالـــی 

بالایـــی که دارنـــد هزینه های هنگفتـــی کرده اند 

و بهتریـــن بازیکنان دنیا را بـــه خدمت گرفته اند 

و این را همـــه ما می دانیم . البتـــه لیگ نخبگان 

بالاتریـــن انگیـــزه را هم فراهم می کنـــد بنابراین 

انگیزه ما در عالی ترین ســـطح خواهـــد بود. ما 

پرســـپولیس هســـتیم و بازیکنان خوبی داریم. 

در هـــر بـــازی می رویم کـــه بجنگیـــم و بـــازی را 

ببریـــم. می دانیـــم کـــه ســـختی بازی هـــا چقدر 

اســـت و ایـــن بـــرای مـــا بهتر اســـت کـــه میزان 

ســـختی بازی ها را بدانیم چرا کـــه در این صورت 

بهتریـــن خودتان را ارائه می دهیـــد . آماده اید که 

بجنگیـــد و در هـــر موقعیت بازی تمرکز داشـــته 

باشـــید. قطعـــاً می توانـــم راجـــع بـــه بـــازی اول 

بگویـــم که بازی بســـیار مهمی اســـت، بازیکنان 

خیلی خوبـــی دارند و ما باید در بهترین ســـطح 

خودمـــان آماده ایـــن بـــازی و رقابت بـــا حریف 

باشـــیم. قطعاً در پایان ایـــن مرحله می خواهیم 

بـــه دور بعـــد صعود کنیم و همیشـــه بـــرای جام 

بجنگیـــم. ایـــن در خـــون و روح پرســـپولیس 

اســـت که همیشـــه برای قهرمانی بجنگد و برای 

ایـــن جام هـــم می جنگیـــم. البته کـــه از قدرت 

حریفـــان آگاهیم امـــا از ارزش هـــا و توانایی های 

خودمـــان و بازیکنان مـــان هـــم اطـــلاع داریم و 

همچنیـــن کیفیت تیم مان در حضـــور هواداران 

که بـــا آنها قوی تریـــم؛ مخصوصـــاً در بازی هایی 

کـــه در ورزشـــگاه خودمـــان برگزار می شـــود که 

یـــک نکته کلیـــدی بـــرای ماســـت چرا کـــه این 

بازی ها بـــرای صعودمـــان به مرحله بعد بســـیار 
مهم خواهنـــد بود.

درخواست برای میزبانی در ورزشگاه خانگی
ســـرمربی پرســـپولیس در بخشـــی از مصاحبه خود گفت: اگر روی یک نکته بخواهم 
اصـــرار و تأکیـــد کنم این اســـت کـــه من واقعـــاً می خواهم در ورزشـــگاه خودمـــان و با 
حضـــور کامل هـــواداران بازی کنیـــم و این چیزی اســـت که منتظرش هســـتم چرا که 
متأســـفانه بازی هـــا را در خارج از خانه شـــروع کردیـــم و بازی کردن جلـــوی هواداران 
خودی چیزی اســـت که دوســـت داریـــم زودتر تجربه کنیـــم! ما دوســـت داریم که در 
ورزشـــگاه خودمـــان با حضور هـــواداران  بازی کنیم و آنهـــا را با بازی هـــای خوب، برد و 

در نهایت کســـب جام خوشـــحال کنیم.

تمجید از میلاد محمدی
گاریـــدو در بخشـــی از مصاحبه خـــود تأکید کـــرده تیمش یک نکتـــه مثبـــت دارد و آن اینکه 
بازیکنـــان جدیـــد پـــس از یک مـــدت، در سیســـتم و نظمی جدید کنـــار هم جـــا افتاده اند: 
»میـــلاد محمدی وقتـــی آمد خیلی زود در تیم جـــا افتاد، چرا که او همه را می شناســـد و بعد 
از یـــک هفته انگار یک ســـال بـــود که اینجا کنـــار ماســـت. بنابراین خیلی برای مـــا مهم بود 
که دفـــاع چپی مثل میلاد داشـــته باشـــیم. البته که الکســـی را هم داریم کـــه خیلی خوب 
کار می کنـــد و همینطـــور ایوب که دارند خـــود را با شـــرایط اینجا وفق می دهند و پیشـــرفت 

خوبی در تیم داشـــته اند.«

 تغییرات ترکیب پرسپولیس 
با افزایش تعداد ورودی ها و 
خروجی ها به نسبت فصول 

گذشته و حضور یک سرمربی 
با رویکرد تاکتیکی متفاوت، 

تغییراتی را در سبک بازی 
پرسپولیس به نسبت گذشته 

ایجاد کرده است. یکی از دلایل 
اصلی موفقیت پرسپولیس در 
سال های گذشته، ثبات فنی و 

تاکتیکی و حفظ نفرات اصلی 
این تیم بود که در زمان برانکو 

ایوانکوویچ و یحیی گل محمدی، 
بیش از هر چیزی به افزایش ثبات 

و آرامش در اردوی پرسپولیس 
و کسب قهرمانی های متوالی 

کمک کرد. شاید تنها در اولین 
فصل کامل یحیی گل محمدی 
و پیش از لیگ قهرمانان ۲۰۲۰، 
شاهد این حجم از تغییرات در 

نفرات اصلی ترکیب پرسپولیس 
بودیم که در نهایت منجر به 

قهرمانی پرسپولیس و صعود 
تیم به فینال لیگ قهرمانان 

آسیا شد و حالا سرخپوشان با 
یک رویکرد جدید فصل تازه 

لیگ برتر را آغاز کرده اند.  شاید 
بین تیم های مدعی لیگ، تنها 
سپاهان تغییرات بیشتری را در 

ترکیب اصلی خود به نسبت 
پرسپولیس تجربه کرده و این 

موضوع در باشگاه پرسپولیس 
درست برخلاف رویکرد سال های 

گذشته باشگاه است. البته که 
پرسپولیس در پنجره نقل و 

انتقالات، تیم ناموفقی نبود و 
همان طور که خوان کارلوس 
گاریدو اشاره کرده، بازیکنان 

خوب و باکیفیتی به ترکیب تیم 
اضافه شده اند اما فرمول تغییر 

حداکثری در ترکیب تیم و تغییر 
دادن استخوان بندی اصلی، برای 

اولین بار در پرسپولیس پس 
از جدایی ستارگان تیم امتحان 

می شود و باید دید نتیجه این 
تغییرات گسترده در لیگ برتر و 

لیگ نخبگان آسیا چه خواهد 
بود. 

  به دنبال قهرمانی
 با فرمول تازه

قضاوت عجولانه منتقدان با مقایسه ورودی ها و خروجی ها

 اسکواد پرسپولیس
 قـــوی تر  شــد

محمد قراگزلو
روزنامه نگار


